
Protokół Nr XLVI/22

 z posiedzenia Rady Gminy Kolno, które odbyło się w dniu 30 listopada

2022 r. w gminnej sali  konferencyjnej w  Czerwonem 50 .  Posiedzenie

rozpoczęto  o  godzinie  11:00,  a  zakończono  o  godzinie  11:53  .  Lista

obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. Lista obecności osób

zaproszonych  stanowi  załącznik  do  protokołu.  Otwarcia  sesji  dokonał

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Anastazy  Jan  Kalinowski.  Powitał

przybyłych  radnych  oraz  wszystkich  gości.  Przewodniczący  Rady

stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną

liczbę 15 radnych udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do

podejmowania  prawomocnych  uchwał  oraz  wniosków.  Przewodniczący

Rady poinformował, że sesja rady jest nagrywana na co radni wyrazili

zgodę. Następnie przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad

sesji  został  dostarczony  radnym wraz  z  zawiadomieniem na  dzisiejszą

sesję Rady. Do porządku obrad wprowadza się autopoprawkę do projektu

uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy Kolno na 2022 r.  Uwag do

porządku  obrad  nie  wniesiono.  Przewodniczący  Rady  poddał  pod

głosowanie  porządek  sesji.  Za  porządkiem  dziennym  sesji   wraz  z

autopoprawką   głosowało  15  radnych,  głosów  przeciw  –  0,  głosów

wstrzymujących się – zero.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

5. Informacja  o  pracy   wójta  w  okresie  między  sesjami  i  sposób

wykonania  uchwał  rady gminy.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki

opłaty.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości

i porządku na terenie gminy.



8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie szczegółowego  sposobu  i zakresu

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od

właścicieli  nieruchomości  i zagospodarowanie  tych  odpadów

w zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  Punktu

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Gminie Kolno. `

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2022

r.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  podatku  od

nieruchomości.

12. Podjęcie  uchwały  w sprawie  „Programu współpracy  Gminy  Kolno

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi

działalność pożytku publicznego na 2022 rok.

13. Przyjęcie  informacji  o  stanie  realizacji  zadań oświatowych Gminy

Kolno w roku szkolnym 2021/2022.

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania, wolne wnioski.

15. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1 i 2 

Jak wyżej

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji

Rady Gminy Kolno był wyłożony do wglądu w Wydziale Organizacyjnym i

Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu

każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący

Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Ponieważ żadnych uwag

nie wniesiono, Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w

napisanym  brzmieniu.  Za  protokołem  głosowało  15  radnych,  głosów

przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Przewodniczący

Rady  stwierdził,  że  rada  jednogłośnie  przyjęła  protokół  w  napisanym

brzmieniu

Ad. 4



W  punkcie  tym  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  dla  Pana  Pawła

Cudnika, sołtysa wsi Borkowo. Pan sołtys wystąpił z zapytaniem czy na

terenie Gminy Kolno prowadzone są badania stężenia dymu kominowego.

Odpowiedź zostanie udzielona w punkcie 14.

Ad. 5 

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego punktu 5 porządku obrad tj. informacja wójta  z okresu między

sesjami i sposób wykonania uchwał Rady Gminy Kolno. 

Głos zabrał Pan Wójt gminy

  W okresie między sesjami wydałem 6 zarządzeń, które dotyczyły:

- określenia układu wykonawczego budżetu Gminy na 2022 

- zmian w budżecie Gminy Kolno na 2022 r.

- sposobu wykonania uchwał Rady Gminy Kolno

- projektu Wieloletniej prognozy finansowej gminy Kolno na lata 2023- 2032

- projektu budżetu Gminy Kolno na 2023 r.

Ponadto w okresie między sesjami:

W dniu 17 listopada br. podpisałem umowę z Firmą Usługową  Katarzyna

Filipkowska na zimowe utrzymanie dróg w Gminie Kolno. Podpisane umowy

obejmują i  dotyczą 2 części  zamówienia.   Na trzecią część trwa obecnie

analiza złożonej oferty. 

W dniu 28 listopada 2022r. podpisałem umowę na sprzedaż węgla dla osób

fizycznych z  PGE Paliwa.  PGE Paliwa Spółka  z  o.o.   została  wyznaczona

przez ministra do spraw aktywów państwowych jako sprzedawca węgla dla

Gminy Kolno. Miejscem odbioru węgla jest miejscowość Białystok. 

W  dniu  29  listopada  2022  roku  dokonano  otwarcia  ofert  na  udzielenie

kredytu długoterminowego.  Wpłynęła  1  oferta  z  Banku Spółdzielczego w

Kolnie. Obecnie trwa analiza złożonej oferty.



Uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały przekazane do Regionalnej Izby

Obrachunkowej.  Uchwały  podlegające  publikacji  przekazano  do  Redakcji

Dziennika Urzędowego.

10  listopada  uczestniczyłem  w  obchodach  104  rocznicy  odzyskania

niepodległości przez Polskę zorganizowanych przez Szkołę Podstawową im.

Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Janowie.

11  listopada  w  Czerwonem  miały  miejsce  gminne  obchody  Narodowego

Święta  Niepodległości.  Jednym  z  elementów  było  pierwsze  uroczyste

wciągnięcie flagi Polski na maszt, który sfinansowany był w ramach akcji

„Pod  Biało  –  Czerwoną”.  Dziękuję  wszystkim,  którzy  uczestniczyli  we

wspólnych obchodach tego święta. 

11  listopada  miała  miejsce  wieczornica  przygotowane  przez  Szkołę

Podstawową  im.  Marszałka  Józefa  Piłsudskiego  w  Czerwonem.  Gratuluję

uczniom,  nauczycielom  i  dyrekcji  tak  dobrze  przygotowanego

patriotycznego przedstawienia.

11  listopada  w  Koźle  członkowie  Scubamaniak  Grupa  Poszukiwawczo-

ratownicza i  WOPR z Łomży sprzątali  rzekę Pisę.  To kolejna już akcja w

Koźle,  którą  wspieramy my jako  Gmina  Kolno  oraz  Wody  Polskie,  Urząd

Marszałkowski Województwa Podlaskiego. Dziękuję wszystkim uczestnikom

tej akcji za dbanie o nasze środowisko.

15  listopada  w  Zespole  Szkolno  –  Przedszkolnym  w  Lachowie

uczestniczyłem w wieczornicy pt.  „Wolność kocham i  rozumiem”. To była

naprawdę  wspaniała  lekcja  historii  i  patriotyzmu.  Gratuluję  uczniom,

nauczycielom i dyrekcji tak udanego wydarzenia.

18  listopada  w  remizie  Ochotnicza  Straż  Pożarna  w  Zabielu odbyły  się

Manewry ratownicze jednostek OSP Gminy Kolno pod nazwą „ZABIELE 22”,

w których  udział  brało  8  jednostek  OSP:  z  Borkowa,  Janowa,  Kumelska,

Czerwonego, Zaskrodzia, Zabiela, Kątów i Kolna. Dziękuję organizatorom i

ratownikom,  za  to,  że  stale  podnoszą  swoje  kwalifikacje  i  ćwiczą

umiejętności.

https://www.facebook.com/zabiele.osp?__cft__%5B0%5D=AZVhtIzZT8UH9YzVYniA8F32_PToHiJ-9DZNJkg6Uw7FtB2I-Rh6KkBKCXzoXlv_Ajnna6Qv4vedG9KF6joC0s_XcKnloS2-NH9kipiD3SPYgDY1xo5Pk8XJnvZzFpslRtnF0ugi5I4Twd064BnwHR5ood6fNGEN7G-BBwVumQHWCccDRaftWFsTWcqXGIURVpA&__tn__=-%5DK-R


21 listopada to Dzień Pracownika Socjalnego.  Wszystkim pracownikom

służb społecznych,  a w szczególności  pracownikom Gminnego Ośrodka

Pomocy  Społecznej  w  Kolnie  jeszcze  raz  składam  serdecznie

podziękowania za codzienną pracę na rzecz potrzebujących mieszkańców

gminy Kolno.

22  listopada  w  Kolnie  odbyło  się  posiedzenie  Zarządu  Oddziału

Powiatowego ZOSP RP w Kolnie podczas którego omawiane są sprawy

bieżące  związane  z  działalnością  Zarządu  i  najważniejsze  kwestie

dotyczące działalności jednostek OSP.

23 listopada  podpisałem umowę z Markiem Olbrysiem Wicemarszałkiem

Województwa Podlaskiego na ponad pół miliona złotych dotacji na rozwój

usług elektronicznych. Ich wdrożenie poprawi funkcjonowanie urzędu i

ułatwi życie mieszkańcom, którzy będą mogli skorzystać z 26 e-usług

W  dniach  24-25  w  Goniądzu  odbyło  się  XXXIX  forum  Związku  Gmin

Wiejskich Województwa Podlaskiego w którym wzięliśmy udział wspólnie

z panią Haliną Boryszewską Skarbnik Gminy Kolno. 

 25  listopada  w  Zabielu  odbył  się  bal  andrzejkowy  dla  seniorów.

Wydarzenie  zorganizowane  było  w  ramach  projektu  „Kluby  Seniora  w

Gminie Kolno III” na którego realizację Gmina Kolno pozyskała ponad 210

tys.  Zł  dofinansowania.  Dziękuję  dyrekcji  i  pracownikom  Gminnego

Ośrodka Pomocy Społecznej   w Kolnie  za  realizację  kolejnej  już edycji

tego ważnego społecznie projektu orz dyrekcji i pracownikom Centrum

Kultury Gminy Kolno za wspieranie działań w tym obszarze.

Ad. 6
Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego punktu 6 porządku obrad tj. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru

metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz

ustalenia stawki  opłaty. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany

przez  Komisje  Rady.  Pan  Robert  Nadara  Kierownik  Referatu  Inwestycji  i

Rozwoju  omówił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty

za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki   opłaty.

Dyskusji i pytań nie było. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod



głosowanie. Za podjęciem uchwały, imiennie głosowało 15 radnych, głosów

przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Całość wypowiedzi

można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na

stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Ad. 7

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego  punktu  7  porządku  obrad  tj.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie

Regulaminu  utrzymania  czystości  i porządku  na  terenie  gminy. Projekt

uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Pan Robert

Nadara Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju  omówił projekt uchwały w

sprawie Regulaminu  utrzymania  czystości  i porządku  na  terenie  gminy.

Dyskusji i pytań  nie było. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod

głosowanie. Za podjęciem uchwały, imiennie głosowało 15 radnych, głosów

przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Całość wypowiedzi

można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na

stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Ad. 8

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego  punktu  8  porządku  obrad  tj.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia  usług w zakresie  odbierania

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt uchwały był w materiałach

i był analizowany przez Komisje Rady. Pan Robert Nadara Kierownik Referatu

Inwestycji  i  Rozwoju   omówił  projekt  uchwały  w  sprawie szczegółowego

sposobu  i zakresu  świadczenia  usług  w zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów

w zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

 Dyskusji i pytań  nie było. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod

głosowanie. Za podjęciem uchwały, imiennie głosowało 15 radnych, głosów



przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Całość wypowiedzi

można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na

stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Ad. 9

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego punktu 9 porządku obrad tj. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia

Regulaminu  Punktu  Selektywnego  Zbierania  Odpadów  Komunalnych  w

Gminie Kolno.  Projekt uchwały był  w materiałach i  był  analizowany przez

Komisje Rady. Pan Robert Nadara Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju

omówił  projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  Regulaminu  Punktu

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Gminie Kolno. Dyskusji i

pytań   nie  było.  Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod

głosowanie. Za podjęciem uchwały, imiennie głosowało 15 radnych, głosów

przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Całość wypowiedzi

można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na

stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Ad.10

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego punktu 10 porządku obrad tj. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w

budżecie Gminy Kolno na 2022 r. Projekt uchwały był w materiałach i był

analizowany przez Komisje Rady. Pani  Skarbnik Gminy Halina Boryszewska

omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2022

r. Dyskusji i pytań  nie było. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały

pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały,  imiennie  głosowało  15  radnych,

głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero.  Całość

wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na

stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Ad. 11

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego  punktu  11  porządku  obrad  tj.  Podjęcie  uchwały w  sprawie



określenia  wysokości  podatku  od  nieruchomości. Projekt  uchwały  był  w

materiałach i  był  analizowany przez  Komisje  Rady.  Pani   Skarbnik  Gminy

Halina  Boryszewska  omówiła  projekt  uchwały w  sprawie  określenia

wysokości  podatku  od  nieruchomości. Dyskusji  i  pytań   nie  było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem

uchwały, imiennie głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów

wstrzymujących się – zero. Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania

zamieszczonego  na  stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad. 12

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego  punktu  12  porządku  obrad  tj.  Podjęcie  uchwały w  sprawie

„Programu współpracy Gminy Kolno z organizacjami pozarządowymi i innymi

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok.

Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Pan

Adam  Masłowski  Sekretarz  Gminy   omówił  projekt  uchwały w  sprawie

Programu współpracy Gminy Kolno z organizacjami pozarządowymi i innymi

podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  2022 rok.

Dyskusji i pytań  nie było. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod

głosowanie. Za podjęciem uchwały, imiennie głosowało 15 radnych, głosów

przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Całość wypowiedzi

można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na

stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.  Uchwała  stanowi  załącznik  do

protokołu. 

Ad. 13

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do

kolejnego  punktu  13  porządku  obrad  tj.  Przyjęcie  informacji  o  stanie

realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Kolno  w roku  szkolnym 2021/2022 .

Informację  przedstawiła  pani  Ewa  Sielawa  Dyrektor  Zespołu  Obsługi

Placówek  Oświatowych  .  Dyskusji  i  pytań   nie  było.  Radni  przyjęli

sprawozdanie  bez  żadnych  uwag.  Sprawozdanie  --stanowi  załącznik  do

protokołu  rady.  Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania

zamieszczonego na stronie:bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl.



Ad. 14

Wójt Gminy Pan Józef Bogdan Wiśniewski udzielił odpowiedzi na pytanie

sołtysa wsi Borkowo, dotyczące badań antysmogowych we wsi Borkowo.

Gmina Kolno nie  prowadzi  takich badań bo nie  jest  do tego zobligowana.

Badania smogowe prowadzą gminy, które posiadają programy antysmogowe.

Te programy są tworzone wtedy kiedy jest przekroczony limit emisji i spalin.

Takie miejsca na terenie Polski są , przede wszystkim są to obszary Śląska.

Natomiast  w  naszym  przypadku   jesteśmy  akurat  takim  zakątkiem  kraju

gdzie  to powietrze jest czyste. Emisyjność spalin nie wpływa na pogorszenie

stanu powietrza. Mie robimy tego też z innego powodu, ponieważ jest to dość

kosztowne. Trzeba było by stworzyć odpowiednią strukturę. W miastach robi

to Straż Miejska. My musielibyśmy wyznaczać urzędnika i wyposażyć go w

odpowiednie urządzenia  .  Nie mamy ustawowego obowiązku na tego typu

działania.

W  dalszej  części  wypowiedzi  wójt  poinformował  na  temat  zakupu  i

dystrybucji węgla na terenie Gminy Kolno.

Ad.15

Po  wyczerpaniu   porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  podziękował

radnym i gościom zaproszonym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. Na

tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Beata Żylińska

Przewodniczący Rady Gminy Kolno

Anastazy Jan Kalinowski


